
 

ZAPISNIK 2. REDNE SEJE UO ŠOFF 2018–2020 

Kraj seje: Ljubljana (predavalnica 023, Filozofska fakulteta UL) 

Datum seje: 18. december 2018 (16.25 – 18.03) 

Prisotni_e člani_ce UO ŠOFF: predsednica Zala Blazina, poslanka Sarah Tkalec, poslanka 

Sara Ugrin, Anja Zidar, Beti Uršič, tajnica Pika Kristan, Timotej Pavlin, Peter Černe, Nejc 

Kralj, Blaž Šoba, Jaka Šoster, Neža Lukančič, Matevž Mandl, Domen Iljaš, Erazem Štancar, 

Monika Marušič (16) 

Ostali_e prisotni_e: predsednik ŠSFF Timotej Klopčič, Aïcha Boughazi, Neža Zdolšek, 

Nives Hüll, Luka Kropivnik (5) 

Odsotni_e člani_ce UO ŠOFF, ki so svojo odsotnost opravičili: podpredsednica Sara Šifrar 

Krajnik, Rebeka Kovačec 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnikov 

2. Poročilo SŠFF  

3.  Finance 

4. Potrditev oddelčnih projektov 

5. Poročilo poslank 

6. Poročilo predsednice UO ŠOFF 
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7. Poročilo prodekana študenta 

8. Razno 

 Zala Blazina prisotne lepo pozdravi in predstavi dnevni red. Pri drugi točki je 
izjemoma namesto financ poročilo predsednika SŠFF, ker mora Timotej predčasno zapustiti 
sejo. Glede dnevnega reda ni bilo nobenih pripomb.   

SKLEP 1: UO ŠOFF se strinja z dnevnim redom.  
ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 1. Potrditev zapisnikov.	
 Člani so sicer že prejeli zapisnik 1. redne seje, vendar je prišlo do napake. Zala zato 
predlaga, da se potrditev zapisnika prestavi na naslednjo sejo.  

K točki 2. Poročilo predsednika SŠFF	
  Poročal je predsednik SŠFF Timotej Klopčič. Pove, da imajo svetniki trenutno veliko 
dela s pisanjem mnenj o profesorjih, zato prosi člane UO ŠOFF, naj pomagajo svetnikom, če 
bodo prosili za pomoč.  
 Predsednico Zalo prosi, naj ga obvesti o poteku priprav fakultetnih projektov, Zala ga 
bo o projektih obvestila preko elektronske pošte.  
 Timotej povabi člane UO ŠOFF, da se z januarjem, ko se sprostita dve študentski 
senatorski mest, prijavijo na razpis. Zaželjeni so resni in zanesljivi kandidati. Predstavi še 
naloge senatorjev in kako poteka dogovarjanje v okviru študentske senatorske skupine.  
 Omenil je še dogajanje, ki se tiče tutorstva. Na pretekli seji Komisije za tutorstvo se 
zadeve niso spremenile, vodja tutorjev je trenutno zelo neresna. Opozoril je, da za leto 2019 
ŠSFF in UO ŠOFF ne bosta sama organizirala tutorskega vikenda, kot se je to zgodilo za 
pretekli tutorski vikend. 	

SKLEP 2: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom predsednika SŠFF.   
ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 3. Finance 
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 Zala Blazina pove, da so na pretekli seji Finančne komisije UO ŠOFF člani med sabo 
izbrali predsednika in podpredsednico FK UO ŠOFF. Sledi potrditev obeh.  

SKLEP 3: UO ŠOFF za predsednika Finančne komisije potrjuje Erazma Štancarja.   
ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

SKLEP 4: UO ŠOFF za podpredsednico Finančne komisije potrjuje Nežo Lukančič.   
ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

 Po potrditvi Zala preda besedo predsedniku Finančne komisije, Erazmu Štancarju.  
 Erazem predstavi nov Pravilnik o delovanju Finančne komisije Upravnega odbora 
Študentske organizacije Filozofske fakultete, ki ga je pripravil bivši podpredsednik UO ŠOFF 
Alex Devetak, zdajšnja FK UO ŠOFF pa je pravilnik na seji pregledala in ga predstavila 
članom UO ŠOFF. Erazem je po členih predstavil razlike med novim in starim pravilnikom.  
 Nov pravilnik določa drugačno sestavo FK UO ŠOFF (njeni člani so katerikoli člani 
UO ŠOFF in ne trije člani ter predsednik in podpredsednik UO ŠOFF), dodali so, da FK UO 
ŠOFF vse prijave projektov obravnava enakopravno ter deluje v prid vseh študentov. Točneje 
so opredeljene naloge predsednika in podpredsednika, točneje je določeno tudi kdo skliče 
prvo sejo, kdaj se preneha članstvo v FK UO ŠOFF, kaj vsebuje sklep o odprtju projekta, 
potrebni predračuni za prijavo projekta ter sankcije v primeru neupoštevanja pravilnika.  
 Posebno je treba poudariti, da mora zadolžena oseba za projekt poročilo poslati v 5 
delovnih dneh po izvedenem projektu. Tu je tudi v preteklosti nastajalo največ problemov, 
zato se je Finančna komisija odločila, da rok podaljša iz 3 na 5 dni ter da točneje definira 
kazni povezane z zamujanjem. Zala Blazina prisotne opozori, da naj se danih rokov res držijo, 
saj bomo kazni, navedene v pravilniku, upoštevali. Izpostavljena je tudi situacija, ko je 
naročilnica za nek projekt izdana, vendar je projekt odpovedan. V tem primeru mora oseba, 
zadolžena za projekt, to pravočasno sporočiti in poskrbeti, da se naročilnica stornira. Če tega 
ne stori, prav tako sledijo kazni.  
 Sara Ugrin je pohvalila pravilnik, poziva FK, da bo te spremembe in sankcije tudi 
dosledno uveljavljala. 
 Luka Kropivnik komentira, da je dobro razlikovanje med predstavnikom UO ŠOFF in 
osebo z oddelka, ki sta zadolženi za projekt, ker se je tudi v preteklosti dogajalo, da je bil cel 
oddelek deležen kazni zaradi neaktivnosti ene osebe.   
 Zala Blazina opomni člane UO ŠOFF, da je njihova dolžnost, da skrbijo, da so projekti 
pravilno prijavljeni in stvari do časa urejene, zato je morda tudi najbolje, če sami skrbimo za 
projekte, ker bo tako najbolj zanesljivo.  
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 Nov pravilnik bo deležen še nekaj popravkov, nato pa ga bo UO ŠOFF sprejel na eni 
od naslednjih sej.  
 Erazem poroča še o roku za letni delovni načrt. Rok za oddajo načrta je 31. 12. do 
23.59. Finančna komisija bo pripravila dokument, kamor se bo vnašalo projekte po mesecih, 
da bodo lahko vsi člani videli razporeditev projektov ostalih oddelkov. Letni načrt mora 
vsebovati ime projekta, vrsto projekta, pričakovano količino sofinanciranja s strani ŠOFF-a in 
oddelek.  
 Glede prijav projekotv za januar je opozoril na nekatere napake, ki so se pojavljale. 
Člani naj pri prijavi projekotv pazijo, da se zneska prihodkov in odhodkov v finančni strukturi 
med seboj ujemata, naj pazijo na pravilnost predračunov (predračuni naj vsebujejo potrebne 
podatke, s katerimi se podjetje zaveže k ponujeni storitvi, predračun mora biti uraden 
dokument in ne elektronsko sporočilo). Ko gre za sofinanciranje nabave hrane, naj bodo 
zneski navedeni v Excel tabeli. Prav tako naj se išče čim cenejše ponudbe in izdelke, da se 
lahko omogoči čim več sofinanciranja projektov. Zadnja opomba se tiče opisov znotraj 
prijave projekta. Ti naj vsebujejo toliko besed, kolikor jih obrazec zahteva.  
 Omenjene napake so predstavljene zato, ker Finančna komisija nepopolno in 
nepravilno prijavljenih projektov ne bo upoštevala.  

SKLEP 5: UO ŠOFF je seznanjen s financami.   
ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.  

K točki 4. Potrditev oddelčnih projektov.	
  
Zala je predstavila projekte, ki so prosili za sofinanciranje za mesec januar. 

Oddelek za arheologijo je prijavil projekt Ekskurzija na Primorsko. Timotej Pavlin na kratko 
predstavi načrt, sledi glasovanje.  

SKLEP 6: UO ŠOFF odpira projekt Ekskurzija na Primorsko, dodeli mu 60 €. 
ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Naslednji projekt je projekt Oddelka za germanistiko, Migracijska pedagogika. Anja Zidar 
predstavi projekt, povabili so predavatelje, ki bodo govorili o migrantski problematiki, pridejo 
tudi avstrijski študenti, sofinanciranje bi bilo namenjeno zakuski in odmoru za kavo.  

SKLEP 7: UO ŠOFF odpira projekt Migracijska pedagogika, dodeli mu 250 €. 
ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 

Jaka Šoster predstavi časopis Zamenjave. Opozori na napako, ki se je zgodila ob prijavi tega 
projekta, in sicer predračun ni vseboval DDV-ja, torej se lahko zgodi, da je znesek, ki ga je 
treba na koncu plačati, višji od tistega na predračunu brez DDV-ja. Zala opozori člane, naj 
bodo pozorni na take malenkosti, ker če na naročilnici ni dovolj denarja, da pokrije strošek, 
pade odgovornost za kritje ostalih stroškov na organizatorja projekta oziroma predstavnika 
UO ŠOFF.  

SKLEP 8: UO ŠOFF odpira projekt Časopis Zamenjave, dodeli mu 140 €. 

ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Sledi Predizpitni zajtrk, projekt Oddelka za psihologijo. Tu je prišlo do nepravilnosti pri 
prijavi, Excel tabela s seznamom za hrano ni bila pravilno izpolnjena. Ker je narava projekta 
podobna Filozajtrku, ki ga je Združena lista študentskih društev FF organizirala ob začetku 
študijskega leta, ta projekt pa je namenjen le študentom psihologije, Sara Ugrin in Sarah 
Tkalec pozivata, naj se podobne projekte dela z več oddelki ali na fakultetni ravni. S strani 
Sarah in Anje Zidar je bil izražen tudi dvom glede višine sofinanciranja, saj je Filozajtrk, ki je 
bil na ravni cele fakultete, izveden za okrog dvakrat toliko, kot ta zajtrk za en oddelek.   

SKLEP 9: UO ŠOFF odpira projekt Predizpitni zajtrk, dodeli mu 99,26€. 
ZA: 14 PROTI: 2 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil sprejet. 

Beti Uršič je za Oddelek za slavistiko predstavila revijo Perun. To je nova revija, ki jo 
pripravljajo študenti, Beti je njena glavna urednica. Za enkrat bo vsebovala povzetke člankov, 
povzetke diplomskih in magistrskih nalog, recenzije filmov ipd. Do začetka januarja še 
sprejemajo prispevke študentov.  

SKLEP 10: UO ŠOFF odpira projekt Tisk oddelčne revije Perun, dodeli mu 92,80 €. 
ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Zala predstavi zadnji projekt, Šoffkina promocija, znotraj katerega se bo naročalo promocijski 
material za Študentsko organizacijo FF. Za projekt se prosi 885 evrov, za beležke in kulije ter 
drugi promocijski material, ki ga bodo člani UO ŠOFF lahko koristili celo leto pri 
promoviranju Študentske organizacije pri projektih, nagradnih igrah ipd. Mimogrede pove 
tudi, da je še nekaj drugega promocijskega materiala v študentski pisarni in da naj se tudi tega 
poslužujemo pri oglaševanju ŠOFF-a.  

&  5



SKLEP 11: UO ŠOFF odpira projekt Šoffkina promocija, dodeli mu 885 €. 
ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 5. Poročilo poslank. 
 Pri tej točki sta izmenično poročali Sara Ugrin in Sarah Tkalec. V času od zadnje seje 
je imel Študentski zbor ŠOU v Ljubljani eno sejo, na kateri bi morali izvoliti člane razsodišča, 
vendar jih niso. Večina seje je bila zaprta za javnost.  
 Sarah povabi člane UO ŠOFF na redno sejo, ki bo v četrtek, 20. decembra, ob 19. uri, 
na kateri bodo predstavljeni  poslanski klubi.  
 Predstavita še situacijo znotraj poslanske skupine Zagon, katere članici sta poslanki 
Filozofske fakultete. Da se spoznamo z ostalimi člani Zagona in člani njihovih študentskih 
organizacij, poslanki vabita vse člane na druženje, ki bo 18. decembra ob 20.30 v Kavarni 
Tiskarna.  

SKLEP 12: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom poslank. 
ZA: 17 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.	

K točki 6. Poročilo predsednice UO ŠOFF	
 Zala Blazina je pozvala člane UO ŠOFF, da če se še niso, se čim prej vpišejo v 
program Projektno vodenje, ker v nasprotnem primeru ne bodo mogli prejeti nakazila sejnin. 
Omenila je, da se moramo dogovoriti tudi o tem, ali se bomo odpovedovali sejninam ali ne, 
debata sledi pod točko Razno.  

SKLEP 13: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom predsednice UO ŠOFF.  
ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

K točki 7. Poročilo prodekana študenta.  
 Luka Kropivnik je pod to točko predstavil dogajanje na fakulteti. 
 Komisija za kakovost se ukvarja s problematikami povezanimi z rednimi profesorji, 
posameznimi oddelki, mentoriranjem diplomskih in magistrskih nalog ter problematiko 
majhnih oddelkov. Poroča, da je vodstvo fakultete zavezano k reševanju teh problemov, tudi v 
sodelovanju s Študentskim svetom FF ter išče možnosti za izboljšavo študija.  
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 Glede Komisije za diplomski in magistrski študij: razprave o tem, kdo je lahko mentor 
in somentor diplomskih in magistrskih nalog, natančneje ali smejo biti somentorji nalog 
lektorji, kustosi in zunanji strokovni sodelavci, ki so zaposleni na fakulteti. Na januarski seji 
komisije se bo razpravljalo o tej problematiki.   
 Glede 100. obletnice Filozofske fakultete: pripravljajo se oz. potekajo projekti 
Filofest, Filozofski maraton in intervjuji z bivšimi dekani fakultete. Luka vabi člane UO 
ŠOFF, da se dogodkov udeležijo, hkrati pa vabi k sodelovanju pri Slavnostni akademije, ki bo 
24. septembra v Gallusovi dvorani. Na kratko je predstavil do sedaj znan program.  

SKLEP 14: UO ŠOFF je seznanjen s poročilom prodekana študenta.  
ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet.	

K točki 8. Razno  
 Pod to točko je potekala razprava o odpovedovanju sejnin. Sara Ugrin pove, da so se 
prejšnja leta odpovedovali sejninam, da so lahko na ta način omogočili več sofinanciranja 
večjemu številu projektov. Zala predstavi finančni vidik oz. točne zneske, o katerih govorimo. 
Anja Zidar izpostavi, da se nam, kljub temu, da nam sejnine pripadajo, še vseeno v neki obliki 
preko izvajanja projektov povrnejo. Neža Lukančič opomni tudi na nov pravilnik FK, kjer je 
zapisano, da delujemo v prid študentom in odpovedovanje sejninam je v prid študentom.  
 Skupno sklenemo, da se bomo sejninam odpovedovali prve pol leta delovanja, nato pa 
se ponovno posvetujemo glede stanja s financami.   

SKLEP 15: UO ŠOFF se bo prve pol leta delovanja odpovedoval sejninam.  
ZA: 16 PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

Seja se je zaključila ob 18.03. 

Zapisnik napisala: 
Pika Kristan, tajnica 

Zapisnik potrjuje: 
Zala Blazina, predsednica Upravnega odbora Študentske organizacije Filozofske fakultete
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